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Z A P I S N I K 
sa 43. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 16. lipnja 2014. 
u Maloj vijećnici s početkom u 08,00 sati 

 
 

Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik Grada Delnica; Tomislav Mrle, voditelj 
Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada Delnica, samouprave i uprave; Gordana 
Piskač, pročelnica JUO Grada Delnica;  Dragan Abramović, zapovjednik JVP Delnice; 
Zvezdana Jerković, ravnateljica Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice; Irena Vučenik Šostik, 
direktorica TZ Grada Delnica; Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, 
imovinu, prostorno uređenje i promet; Indira Rački Joskić, ravnateljica „Narodne knjižnice i 
čitaonice“ Delnice; Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i financije. 

Odsutni: Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika; Dario Medvedec, direktor 
Goranskog sportskog centra; Nikola Muvrin, direktor TD „Risnjak-Delnice“ d.o.o. 
 
 
PLANIRANE AKTIVNOSTI: 
 
 
ODJEL ZA PRAVNE POSLOVE - TOMISLAV MRLE 
 

‐ pošto je kolegica Klaudija Kumpar još uvijek na korištenju slobodnih dana a njene 
poslove obavlja volonterka Nikolina Muhvić, imovinsko-pravni poslovi će tih par 
dana malo stagnirati. 

‐ vršiti će se aktivnosti vezane za tekstove „Besejde“ . 
‐ danas će se izraditi zapisnik o otvaranju zamolbi za Stručno osposobljavanje te ćemo 

poslati zahtjev prema Hrvatskom zavodu za zapošljavanje. Za osam osoba još uvijek 
čekamo odobrenje Zavoda za zapošljavanje. 

‐ danas u 17,00 sati u Maloj vijećnici održati će se sastanak vezano za kriterije udruga. 
‐ sutra u 16,00 sati biti će sastanak vezan za socijalnu skrb. 
‐ obavljaju se sve aktivnosti vezane za preseljenje “Narodne knjižnice i čitaonice 

Delnice“. 
‐ također se radi na pripremi materijala za 7.sjednicu Gradskog vijeća koje će biti u 

sedmom mjesecu. 
Ivica Knežević – podsjećam vezano za hotel „Risnjak“ i komunalni doprinos, da se napravi 
jedno argumentirano i temeljito obrazloženje novog smanjenja, odnosno oslobađanja budućih 
investitora, koliko je već smanjen komunalni doprinos u odnosu na stanje koje je bilo prije par 
godina i može se napravit alternativno smanjenje, ali da znaju što to znači i u smislu 
ograničenih mogućnosti Grada s obzirom da su to strogo namjenska sredstva, pa neka 



slobodno procjene što je važnije i prihvatljivije. S tom točkom trebamo ići na Gradsko vijeće. 
Također treba vidjeti u čijoj je nadležnosti korištenje vodnog resursa na rijeci Kupi, jer takvo 
nekontrolirano korištenje od strane rafting-firmi za koje ne znamo jesu li „divlje“ ili 
registrirane treba staviti pod neki režim. Gordana Piskač – već je ranije bilo govora o tome da 
će se za rijeke koje su granične napraviti neki pravilnik kojim će biti propisani načini 
iskorištavanja vodnog resursa. Trebalo bi sa Republikom Slovenijom napraviti zajednički akt 
kojim bi se to reguliralo. Tomislav Mrle - smatra da treba vidjeti sa onima koji se bave 
raftingom, koje su sve oni trebali dozvole te da se nakon toga konzultiraju nadležna, 
pretpostavlja, državna tijela, počevši od Hrvatskih voda, Porezne uprave, Inspekcija, policije, 
da se vidi tko od njih ima tu nadležnost nadzora obzirom da je mišljenja da to nije u 
nadležnosti grada kao JLS. 
 
 
JUO – PROČELNICA GORDANA PISKAČ 
 

‐ prijedlog formiranja okućnice budućeg prostora „Narodne knjižnice i čitaonice“ 
Delnice je napravljen.  

‐ sutra će biti sastanak sa „Komunalac-Delnice“ d.o.o. vezano za radove na Supilovoj 
ulici i aktivnosti koje se odnose na prvi dio njihovog zahvata.  

‐ ovaj tjedan bi se trebali sastati i sa „Arkadom“ koja je izvođač radova na završetku 
uređenja gornjeg dijela Supilove ulice i trga. 

‐ došao je upit Općine Kostel koja traži sastanak vezano za rješavanje nekih 
nedorečenosti u Kuželju, a vezano za vodovod i kanalizaciju pa ćemo se dogovoriti 
oko datuma sastanka. 

‐ u petak je ovdje bila novoosnovana firma „Energija vode“, a radi se o stranim 
ulagačima koji su zainteresirani za izgradnju mini centrala. Oni su se odlučili za 
lokaciju na Velikoj Bjelici gdje je nekada bila pilana. Stupili su u kontakt sa vlasnikom 
tog zemljišta koji je suglasan te su već sklopili ugovor i ovdje osnovali firmu. 

 
 
JVP - DRAGAN ABRAMOVIĆ 
 

‐ zbog godišnjih odmora smanjene su aktivnosti u Javnoj vatrogasnoj postrojbi iako se 
tjedni plan odrađuje. 

‐ kroz ovaj tjedan nastavit ćemo sa teorijskom nastavom i praktičnim vježbama ali u 
smanjenom obimu. 

‐ Ivica Knežević – da li su svi agregati vraćeni? Gordana Piskač – svi agregati su 
vraćeni, a četiri agregata koji su nam darovani deponirani su u Vatrogasnom domu. 

 
 
Dječji vrtić HLOJKICA - ZVEZDANA JERKOVIĆ 
 

‐ danas ćemo imati radni dogovor vezano za podizanje zelene zastave  što smo 
namjeravali napraviti u srijedu ali ćemo taj događaj vjerojatno morati odgoditi zbog 
lošeg vremena. 

‐ u utorak u 16,00 sati imati ćemo Upravno vijeće, a u 17,00 sati rješavanje zamolbi za 
upis u vrtić. 

‐ ono što mene muči je kako organizirati godišnje odmore preko ljeta pošto sedmi i 
osmi mjesec moramo raditi. Ivica Knežević – prošle godine smo najavili da će vrtić 
raditi preko ljeta pa Vas molim da napravite unutarnju preraspodjelu i organizaciju. 



Slijedeće godine počnite koristiti godišnje odmore od siječnja. 
 
 
 
 
TURISTIČKA ZAJEDNICA GRADA DELNICA - IRENA VUČENIK ŠOSTIK 
 

‐ ja nisam predala plan rada za ovaj tjedan zato što ću ga uskladiti sa izvršenjem i 
poslati kao objedinjeni dokument. 

‐ ovaj tjedan odraditi ćemo prvu sjednicu Turističkog vijeća u novom sazivu. Radi se o 
tematici koja je djelomično vezana za nelegitimnu sjednicu održanu 4. travnja 2014. 
godine. 

‐ što se tiče Nadzornog odbora poslani su im prijepisi te sada čekamo unos korekcija da 
bi se dokumenti mogli potpisati. Danas ćemo ih kontaktirati da vidimo da li su to 
pročitali. 

‐ ostale aktivnosti: djelatnosti vezane uz Dan Grada; organizirano gledanje nogometnih 
utakmica; dnevno poslovanje, kontaktiranje stranaka, upiti te napomena da se koriste 
dijelovi starog godišnjeg odmora. 

‐ Ivica Knežević – ne znam da li Vam je kolegica Mirela Srkoč Šenkinc prenijela, 
zamolio sam na zadnjem kolegiju a vezano za očitovanje prema zahtjevu hotela 
„Mance“, da mi se to očitovanje danas dostavi a također da se dostavi članovima 
Turističkog vijeća tako da budu upoznati sa problematikom i stavom turističkog ureda 
s obzirom na taj zahtjev. 

 
 
ODJEL ZA KOMUNALNE POSLOVE - DAVORKA GRGURIĆ 
 

‐ plan za ovaj tjedan je sljedeći: osim redovnih aktivnosti radit će se na izradi novih 
rješenja za komunalnu naknadu, ovrha komunalne naknade i komunalnih doprinosa te 
sređivanje računa za zakup javnih površina. 

‐ kreće se u produžetak radova na Supilovoj ulici ispod parkirališta zgrade Gradske 
uprave. Stiglo je novo prometno rješenje za regulaciju prometa tog dijela. Dati ćemo 
obavijest na Radio Gorski kotar tako da ljudi budu upoznati sa novom prometnom 
regulacijom. Napominjem da je suglasnost dana samo do semafora, a ispod semafora 
se mora napraviti novo prometno rješenje. Ivica Knežević – bilo bi dobro za pozovete 
obrtnike i ugostitelje koji se nalaze u tom dijelu ulice i da ih obavijestite o novoj 
prometnoj regulaciji kako bi se mogla dogovoriti opskrba. Također u dopisu koji će ići 
policiji treba ih zamoliti da nam izađu u susret kao pomoć u toj regulaciji kako se ljudi 
ne bi odmah kažnjavali nego usmjeravali. 

‐ Ivica Knežević – pošto je Kamenita ulica gotova i iscrtana dogovoriti ćemo se da u 
petak u 9,00 sati napravimo malu svečanost povodom otvaranja tog uređenog dijela. 

‐ od Fonda za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost došao je ugovor za javnu 
rasvjetu. Moramo sakupiti nekoliko dodatnih dokumenata da bismo mogli tražiti 
novčana sredstva. Fond će sufinancirati 47%. 

‐ komunalni redar ovaj tjedan ima u planu kontrolu provođenja novog režima u parku 
odnosno odluke o nekorištenju parka za šetnju pasa. 

‐ ovaj tjedan Poljoprivredna inspekcija će poslati obavijesti vezano za održavanje 
zelenih površina pa ćemo vidjeti kakva će biti povratna informacija i hoće li se ljudi 
toga pridržavati, s obzirom da u većini stvarno stanje ne odgovara stanju u gruntovnici 
i katastru. 



‐ popisana su imena ulica koje nemaju natpise. Naručili smo ploče s natpisima pa ako 
dođu ovaj tjedan odmah ćemo ih postaviti. 

 
 
 
 
„Narodna knjižnica i čitaonica Delnice“ – INDIRA RAČKI JOSKIĆ 
 

‐ s obzirom da je na žiro-račun Knjižnice doznačeno 43.000,00 kuna za nabavu knjiga 
prema ugovoru s Ministarstvom. Do petka moramo napraviti tri arhive: fotokopirati 
sve račune u 3 primjerka, napisati virmane te nakon plaćanja poslati u Ministarstvo 
kulture i dokaze o plaćanju računa, kao i sve račune, kao i brojeve inventara da se vidi 
da su knjige uvedene". 

‐ u petak i subotu ćemo pripremiti izvođenje kreativne radionice na gradskom trgu u 
19,00 sati. 

 
 
ODJEL ZA FINANCIJE - ĐULIO JUSUFI 
 

‐ ovaj tjedan uz naše redovne aktivnosti raditi će se obračun za volontere odnosno 
obrazac JOPPD; raditi će se obračun PDV-a za protekli mjesec; kontinuirane 
aktivnosti koje se tiču stanova sa stanarskim pravom s obzirom da smo prošli tjedan 
dobili jedan zahtjev za jednokratnom otplatom; Ministarstvo financija – zbog 
usklađivanja sa Europskom unijom imati ćemo potrebu otići u Zagreb dva ili tri puta. 

 
 
Sjednica je završila u 8,55. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Napisala:              Gradonačelnik Grada Delnica 
Nikolina Muhvić                Ivica Knežević, dipl. iur. 
 


